
Referat af D7-bestyrelsesmøde 

Onsdag, den 12. juni 2019 kl. 18.30 

Smedegade 15, 5900 Rudkøbing 

 

Tilstede: Adam, Bettina, Chanette, Helle og Jørgen 

 

Distriktsformandsmøde for distrikterne 7, 11/13 og 14 

Helle har været til møde med formændene for ovenstående distrikter, hvor følgende blev drøftet: 

-Distrikternes indflydelse i forbundet – eller mangel på samme 

-Der skal gælde samme regler for alle klubber – både private og almindelige klubber 

-Fremtidig stævnestruktur 

 

Distriktsformandsmøde 

Tirsdag, den 04. juni var formændene for alle distrikter samlet til et møde i Korsør. Referat af mødet kan ses 

for www.rideforbund.dk. 

 

Økonomi 

Alle regninger er nu betalt, og dags dato har vi et indestående i Sparekassen Fyn på kr. 10.080.  

Vi har kr. 10.720 udestående i kontingenter. 

 

Nyt fra sportsudvalget 

Forbundet har hemmelige planer om et større B-ponyspringstævne på Fyn i marts 2020, hvorfor vi er blevet 

spurgt, om vi vil flytte nogle stævner af samme grund. Bestyrelsen besluttede, at vi vil have noget mere 

samt skriftlig information om forbundets planer, før vi tager stilling til dette. På forhånd er vi dog ikke 

velvillige overfor C-klasser til et B-stævne. 

De første distriktsmesterskaber begynder vi at afvikle senere på måneden. Alt udstyr til mesterskaber er 

kommet hjem og betalt. 

 

Officials 

Jørgen har tre fynske TD´ere til rådighed samt fire nye undervejs.  

D-stævnearrangørerne har svært ved at finde banedesignere. Stævnearrangørerne skal være 

opmærksomme på, at der er hjælpere nok på banen – især mellem klasserne. 



Eventuelt 

Efterhånden er forarbejdet forud for de stævnekoordinerende møder lavet så godt, at vi bør overveje, om 

det årlige møde med klubberne mere skal handle om alt andet end lige stævnedatoer. 

Den nye generalsekretær Morten Schram Rodtwitt vil vi invitere til halvvejsmødet den 11. september. 

 

 

 

 

 

 

 


